

## 公司简介 COMPANY PROFILE



深圳市和庆光电有限公司致力于LED照明领域。2009年3月至2010年专注于LED芯片的代理销售。2010年至2011年从事LED光源封装。2012年至今业务重心转移到LED成品灯具的生产销售及照明工程安装施工。

公司从上游的芯片切入、到中游的封装、再到下游的应用，对整个产业链条有着清晰的了解。积累了丰富的行业经验、聚集了优秀的专业人才。

主打产品LED工矿灯、LED路灯、LED塔吊灯、LED投光灯、LED泛光灯、LED隧道灯、LED日光灯等在国内有广大的用户基础，在国外出口到50多个国家和地区。这些产品均取得CE、ROHS、PSE等认证。

公司自成立以来，遵循诚实经营、合法经营、做长久生意的理念；集聚贤达人士，分享胜利果实，疏通供应渠道，严控产品品质；认真对待、快速响应、及时反馈客户诉求，建立良好的售后服务体系。

希望与国内外各界同仁志士竭诚合作！

Shenzhen Heqing Opto-electronic Co.,Ltd. is specialized in LED lighting industry. Our business started as an sales agent of the branded LED chips from 2009 to 2010. From 2010 to 2011, our business expanded to the LED chip packaging of high power LED. From 2012 till now, we successfully transferred our major business to LED lamp manufacturing and lighting projects design & construction.

With integrated industry of LED chips, LED chip packaging and LED lamp, we have a clear understanding of the whole LED industry. And accumulated abundant experience in this field, gathered many talented experts.

We are professional at LED bay light, LED street light, LED flood light, LED project light, LED tunnel light, LED tube light etc., have lots of loyal customers in China market, and got very good feedback. In overseas, we export our LED lighting products to more than 50 countries & areas. All of our LED products have CE, RoHS, PSE certificates.

Since our company established, we obey honest, legitimate, diligent philosophy. Gathering talented technician, sharing success, clearing supply channels and taking strictly control on product's quality. Responding seriously, quickly and promptly to customers' demands. Establishing good after-sales service system.

We look forward to working with you!